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   OPĆINSKO VIJEĆE 
 
 
Broj:01-05- 01/15 
Datum, 06.01.2015. godine 
 

   Z A P I S N I K 
 

sa VI (šeste) izvanredne sjednice Općinskog vijeća općine Usora održane dana 
05.01.2015. godine u dvorani za sjednice Općinskog vijeća općine Usora  

 
 
Sjednica je započela u 16,00 h i održana je u dvorani Općinskog vijeća općine Usora. 
 
Na sjednici su bili nazočni sljedeći vijećnici Općinskog vijeća općine Usora: 
 

Vijećnici NSRB: Finka Rajkovaĉa, Zoran Marković, Ivan Jurišić; 
Vijećnici HDZ 1990: Borislav Petrović;  
Vijećnici HDZ BIH: Ivo Suvala, Jozo Grgić; 
Vijećnik HSP BIH: Goran Tokić i Nikola Risonjić; 
Vijećnica HSS-NHI: Janja Grgić;  
Vijećnnik SDP BIH: Boris Penava; 
Neovisni vijećnici Pero Lujić. 
 
Sjednici nije nazočio vijećnik. Mato Pranjić i Nevenka Glamatović. 
 
Na sjednici su pored vijećnika Općinskog vijeća općine Usora bili nazočni i: Općinski 
načelnik Ilija Nikić, šef Službe za gospodarstvo i financije Anto Bonić, šef Službe stručnih, 
općih poslova i društvenih djelatnosti Martin Grujo, šef Službe za geodetske poslove, 
katastar nekretnina, imovinsko pravne poslove i urbanizam Dario Katić i djelatnik u Službi 
za gospodarstvo i financije Boro Glamatović, Snježana Erceg v.d.ravnateljica JP Radio 
Usora, predsjednik MZ Ularice Goran Čančar.  
 
Sjednicom je predsjedao Predsjedatelj Općinskog vijeća općine Usora Ivo Suvala. 
Zapisnik vodila Dijana Katić, v.d. tajnica Općinskog vijeća Usora.  
 
Predsjedatelj Općinskog vijeća je na početku sjednice pozdravio sve nazočne i konstatirao 
da sjednici prisustvuje dovoljan broj članova za rad (kvorum, 11 nazoĉnih vijećnika i 2 
odsutna vijećnika) te da je šesta izvanredna sjednica Općinskog vijeća Usora otvorena za 
javnost. 
 

U uvodu je Predsjedatelj iznio razloge sazivanja šeste izvanredne sjednice. Naglasio je da 
je razlog sazivanja izvanredne sjednice Općinskog vijeća obveza usvajanja Odluke o 
privremenom finaciranju općine Usora za period siječanj-ožujak 2015. godine te su još 
predložene dvije Odluke.  
 
Nakon uvoda Predsjedatelj je predložio dnevni red od tri točke za VI (šestu) izvanrednu 
sjednicu Općinskog vijeća Usora i to: 

 Prijedlog Odluke o privremenom financiranju općine Usora za period siječanj – ožujak 
2015. godine; 

 Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava za Klubove vijećnika političkih stranaka za 2014. 
godinu; 

 Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o zabrani graĎenja.   
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Predsjedatelj je predloženi dnevni red dao na raspravu u kojoj su sudjelovali: Borislav 
Petrović i Pero Lujić. 
Vijećnik Borislav Petrović je predložio da se drugi prijedlog za dnevni red, Prijedlog 
Odluke o raspodjeli sredstava za Klubove vijećnika političkih stranaka za 2014. godinu ne 
uvrsti kao takav vec da se preformulira u Prijedlog Odluke da se sredstva predviĎena za 
Klubove vijećnika političkih stranaka za 2014. godinu u cjelokupnom iznosu od 4.000,00 KM 
isplate na račun obitelji Jelke Čančar kao pomoć.  
Vijećnik Pero Lujić je istakao da je suglasan sa prijedogom vijećnika Petrović da se 
sredstva preusmjere na račun ove obitelji ali smatra da o Odluci treba raspravljati i tek 
nakon rasprave donijeti konačan zaključak o preusmjeravanju ovih sredstva. 
 
Nakon kraće rasprave o predloženom Dnevnom redu Predsjedatelj je dao na glasovanje 
predloženi Dnevni red i Općinsko vijeće općine Usora je sa 10 glasova „ZA“, bez glasova 
„PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom (sjednici nazoĉilo 11 vijećnika OV-a) usvojilo 
sljedeći  
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog Odluke o privremenom financiranju općine Usora za period sijeĉanj – 
ožujak 2015. godine; 

2. Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava za Klubove vijećnika politiĉkih stranaka za 
2014. godinu; 

3. Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o zabrani graĊenja.   
 

 
Ad/1 
Prijedlog Odluke o privremenom financiranju općine Usora za period sijeĉanj – ožujak 
2015. godine 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali: Pero Lujić, Ivo Suvala i djelatnik u Službi za gospodarstvo i financije Boro 
Glamatović. 
Vijećnik Pero Lujić je istakao da je ovo već treći put u ovom Sazivu da se zbog 
neusvajanja Proračuna mora usvajati Odluka o privremenom financiranju općine Usora. 
Naglasio je da u tome vidi odgovornost Općinskog načelnika za nevoĎenje i 
nefunkcioniranje općine Usora u pravom smjeru. Naglasio je da će glasovati za ovaj 
Prijedlog Odluke samo iz razloga da se ispoštuju zakonske odredbe.  
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je postavio pitanje oko plana sredstava za ova tri mjeseca 
predviĎenih za Civilnu zaštitu. Odlukom o Službama Civilna zaštita je pripojena Službi 
stručnih općih poslova i društvenih djelatnosti, dio je jednog njenog odjela. Istakao je da u 
ovoj Službi u odjelu za Civilnu zaštitu nema uposlenih, nema za ovu svrhu planiranih 
sredstava a sve je više prirodnih nepogoda i potreba da se ista angažira pa je sukladno 
tome postavio pitanje zašto se ta sredstva nisu planirala? 
Djelatnik u Službi za gospodarstvo i financije Boro Glamatović je odgovorio na 
postavljena pitanja Predsjedatelja i dao potrebna pojašnjenja. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Odluke o privremenom financiranju općine Usora za period siječanj – ožujak 
2015. godine i Općinsko vijeće općine Usora je sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ 
i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUĈAK 
 

Usvaja se Prijedlog Odluke o privremenom financiranju općine Usora za period 

sijeĉanj-ožujak 2015. godine. 
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Ad/2 
Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava za Klubove vijećnika politiĉkih stranaka za 
2014. godinu 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali: Pero Lujić, Jozo Grgić, Ivan Jurišić, Nikola Risonjić, Borislav Petrović, Ivo 
Suvala, djelatnik u Službi za gospodarstvo i financije Boro Glamatović, Općinski načelnik.  
Vijećnik Pero Lujić se u svom izlaganju osvrnuo na predloženu odluku i na zakonom 
predviĎene načine financiranja Klubova vijećnika političkih stranaka. Naglasio je da će 
podržati prijedlog vijećnika Borislava Petrović da se sredstva koja su namijenjena za 
Klubove vijećnika preusmjere u humanitarne svrhe za pomoć obitelji Čančar. Istakao je da 
je takav primjer bio i 2011. godine kada su se vijećnici odrekli toga svog prava da bi 
pomogli obitelji Duvnjak. Postavio je pitanje da li u proračunskoj rezervi ima još sredstva 
na raspolaganju kako bi se moglo pomoći i drugim obiteljima koje su u potrebi. Glede 
Odluke smatra da je uraĎena na zakonom predviĎenim osnovama ali naglašava da ona kao 
takva za njega kao neovisnog vijećnika nije prihvatljiva. Smatra da je neophodno donijeti 
odluku na nivou općine kojom bi se regulirali i točno definirali načini raspodjele sredstava 
za Klubove vijećnika u Općinskom vijeću Usora a koji bi obuhvatao i neovisne vijećnike. 
Vijećnik Jozo Grgić je istakao je da je ova Odluka definirana zakonom i sukladno tome 
podržava prijedlog vijećnika Petrović da se sredstva preusmjere kao pomoć obitelji 
Čančar. Predložio je da Predsjedatelj da stanku kako bi se svi predstavnici stranaka 
izjasnili o ovom pitanju jer su ova sredstva do sada sva pripadala stranci. 
Vijećnik Ivan Jurišić je naglasio da je ovdje situacija jasna, ukoliko se podrži prijedlog 
vijećnika Petrović neće biti potrebe za raspravu. Podržava prijedlog vijećnika Petrović i 
naglašava da ubuduće, da bi se izbjegle ovakve situacije u proračun ne treba uvrštavati 
sredstva za financiranje Klubova političkih stranaka već da se ta sredstva preusmjere tamo 
gdje za to postoji stvarna potreba jer smatra da stranke imaju dovoljno novaca.  
Vijećnik Nikola Risonjić je istakao da podržava prijedlog vijećnika Petrović.  
Općinski naĉelnik se obratio vijećnicima po ovoj točci dnevnog reda. Naglasio je da nije 
bio zadovoljan Odlukom u smislu toga gdje koji vijećnik pripada jer stranka HSS NHI više ne 
postoji pa bi se trebalo očitovati što sa sredstvima koja pripadaju toj stranci da li će ih se 
oni odreći ili ne. 
Djelatnik u Službi za gospodarstvo i financije Boro Glamatović je pojasnio način i 
proceduru za donošenje ove odluke. Izvijestio je vijećnike o preporuci CIK-a za donošenje 
Odluke o raspodjeli proračunskih sredstva jedinice lokalne samouprave namijenjenih za 
Klubove vijećnika političkih stranaka gdje je neophodno donošenje pravilnika o toj 
raspodjeli na lokalnom nivou.  
Predsjedatelj OV-a Ivo Suvala je naglasio da podržava prijedlog vijećnika Petrović.  
Vijećnik Pero Lujić je zatražio tumačenje da li nakon istupanja vijećnika iz odreĎene 
političke stranke sa kojom je osvojio mandat mandat pripada njemu ili za to treba tražiti 
dodatno tumačenje CIK-a? Da li sredstva iz Proračuna za finaciranje Klubova vijećnika 
političkih stranaka pripadaju i neovisnim vijećnicima. 
Tumačenje na pitanja vijećnika Lujić je dala v.d. tajnica OV-a. 
 
Predsjedatelj je u 16:35 dao stanku u trajanju od 5 minuta.   
 
Nakon stanke nastavljeno je sa drugom točkom dnevnog reda.   
Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava za Klubove 
vijećnika političkih stranaka za 2014. godinu i Općinsko vijeće općine Usora je bez glasova 
„ZA“, sa 11 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (11 nazočnih vijećnika) 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUĈAK 

Ne usvaja se Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava za Klubove vijećnika politiĉkih 
stranaka za 2014. godinu. 
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Nakon toga Predsjedatelj je dao na glasovanje prijedlog Zaključka:  
Odobravaju se sredstva u iznosu od 4.000,00 KM (slovima: četiri tisuće konvertibilnih 
maraka) obitelji Jelke Čančar kao pomoć u snošenju troškova sahrane za umrlog sina. 
Sredstva iz točke I. ovog Zaključka isplatiti će se iz sredstava Proračuna općine Usora za 
2014. godinu na tekući račun Jelke Čančar. Za realizaciju ovog Zaključka zadužuju se 
Općinski načelnik i Služba za gospodarstvo i financije – Odjel financija, svako u okviru 
svojih nadležnosti. 
Općinsko vijeće općine Usora je sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH „ glasova (11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUĈAK 
 

Odobravaju se sredstva u iznosu od 4.000,00 KM (slovima: ĉetiri tisuće konvertibilnih 
maraka) obitelji Jelke Ĉanĉar kao pomoć u snošenju troškova sahrane za umrlog sina. 
Sredstva iz toĉke I. ovog Zakljuĉka isplatiti će se iz sredstava Proraĉuna općine Usora 
za 2014. godinu na tekući raĉun Jelke Ĉanĉar. 
Za realizaciju ovog Zakljuĉka zadužuju se Općinski naĉelnik i Služba za gospodarstvo i 
financije – Odjel financija, svako u okviru svojih nadležnosti. 

 
 
Ad/3 
Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o zabrani graĊenja 
 
Uvodno izlaganje po ovoj točci dnevnog reda je iznio šef Službe za geodetske poslove, 
katastar nekretnina, imovinsko pravne poslove i urbanizam Dario Katić. Iznio je vijećnicima 
razloge za donošenje dopuna ove Odluke. Predložio je da se u članku 1. iza riječi 
„stambenih objekata“ doda i „ poslovno – stambenih objekata i dogradnja postojećih 
stambenih i poslovno - stambenih objekata koji nisu obuhvaćeni postojećom Odlukom“ jer 
se ovim neće ugroziti postojeće stanje a omogućiti će se odreĎeni zahvati koji ne 
narušavaju okolinu. 
 

Nakon uvodnog izlaganja Predsjedatelj je dao na raspravu Prijedlog Odluke o dopuni 
Odluke o zabrani graĎenja. 
 

Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o zabrani graĎenja sa prijedlogom da se u članku 1. iza 
riječi „stambenih objekata“ doda zarez i riječi „ poslovno – stambenih objekata i 
dogradnja postojećih stambenih i poslovno - stambenih objekata koji nisu obuhvaćeni 
postojećom Odlukom“. 
Općinsko vijeće općine Usora je sa 10 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 1 
„SUZDRŽANIM „ glasom (11 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUĈAK 
 

Usvaja se Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o zabrani graĊenja sa prijedlogom da se u 

ĉlanku 1. iza rijeĉi „stambenih objekata“ doda zarez i rijeĉi „ poslovno – stambenih 
objekata i dogradnja postojećih stambenih i poslovno - stambenih objekata koji nisu 
obuhvaćeni postojećom Odlukom“. 
 
 
Sjednica OV-a je završena u 17:00 h. 
Sastavni dio ovog Zapisnika je digitalni zapis – CD. 
 
 
 
 

          Zapisnik obradila                                                                 PREDSJEDATELJ OV-a 
Dijana Katić, dipl. pravnica                                                         Ivo Suvala 
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